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Abstract (en)
The invention relates to X-ray tubes and, more particularly, the cathodes for such tubes. The invention lies in the fact that the cathode, comprising
an emitter filament 26, is produced with the aid of a main body 10 in insulating material on which are arranged metal electrodes 16 to 19 which are
isolated from one another by the main body. The filament 26 and the electrodes 16 to 19 are connected to conductors 27, 21 to 23 which traverse
the main body. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention concerne les tubes à rayons X et, plus particulièrement, les cathodes pour de tels tubes. L'invention réside dans le fait que la cathode,
comportant un filament émetteur 26, est réalisée à l'aide d'un corps principal 10 en matériau isolant sur lequel sont disposées des électrodes
métalliques 16 à 19 qui sont isolées les unes des autres par le corps principal. Le filament 26 et les électrodes 16 à 19 sont connectés à des
conducteurs 27, 21 à 23 qui traversent le corps principal.
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